
Sorun ve taleplerine
çözüm arıyorlar

OsmaniyeAltı NoktaKörler Der-
neği Başkanı Ziya Demez ve Ce-
belibereket Görme Engelliler
SporKulübü BaşkanıNecla Tolu,
Belediye Başkan yardımcısı Sait
Doğruer’i makamında ziyaret
e�i. � Sayfa 5’te...

Osmaniye’nin Kadirli ilçe
Kaymakamı Erdinç Dolu

Başkanlığında İlçe Trafik Komis-
yonu toplantısı yapıldı. Toplan-
tıda ilçede trafik ile ilgili istek ve
şikayetler değerlendirdi.

� Sayfa 2’de

OKÜ) Rektörü Prof. Dr.
TurgayUzun,MilliyetçiHa-

reket Partisi (MHP) Genel Baş-
kanı veOsmaniyeMilletvekili Dr.
Devlet Bahçeli’ye bir ziyaret ger-
çekleştirdi. � Sayfa 3’te...

Osmaniye Belediyesi, altyapı çalışmaları tamamlanan Şehit Pınar Akdağ So-
kak’ta asfalt serim çalışmalarına başladı. Yol düzenlemesi ve modern kaldı-

rımlarıyla dikkat çeken proje, kısa sürede tamamlanarak vatandaşların kullanımına
sunulacak.Başkan Çenet yaptığı açıklamada,“Osmaniye’mizin bir sokağını daha
modern ve kullanışlı hale getirmenin mutluluğunu yaşıyoruz. Kaldırımlarımızı en-
gelli vatandaşlarımızın rahatça kullanabileceği şekilde inşa ediyoruz. Ağaçlandırma
çalışmalarıyla da sokaklarımız daha estetik bir görünüme kavuşacak. Osma-
niye’mize hayırlı olsun,” ifadelerini kullandı.Osmaniye Belediyesi’nin asfalt sefer-
berliğiyle, altyapısı tamamlanan ana arter cadde ve sokaklar modern görünümlerine
kavuşuyor.

� Sayfa 3’te...

Belediyeden Asfalt ve
Kaldırım Seferberliği

AK Parti’de kim ne
Görev aldı?

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”
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Osmaniye Belediyesi’nin aldığı meclis kararıyla aile mezarlığı yer ücretlerine büyük
zam yapıldı. 2024 yılında geçerli olan fiyatların, 2025 yılı Ocak ayı itibarıyla yaklaşık

37 katına kadar yükseltileceği açıklandı.Karara göre, 13,5 metrekarelik bir aile mezarlığı yeri
için 2024 yılında 800 lira ödenirken, bu rakam 2025 yılı itibarıyla 30 bin liraya çıkarılacak.

� Sayfa 3’te...

Osmaniye’den kutsal topraklara gitmek üzere 215 kişi, Diyanet İşleri Başkanlığı organi-
zasyonuyla dualarla uğurlandı. İl Müftüsü Ali Çakmak’ın önderliğinde gerçekleştirilen

özel tur kapsamında kafile, toplamda 18 gün boyunca kutsal topraklarda kalacak ve 3 Şubat’ta
yurda dönecek.Umre yolculuğuna çıkan vatandaşlar, Bülbül Camii önünde düzenlenen törenle
dualar eşliğinde uğurlandı. � Sayfa 5’te...

OsmaniyeAk Parti İl Yönetim Kurulu Toplantısı Başkanı Meh-
met Sadi Binboğa başkanlığında toplanarak İl Yürütme Kuru-

lunu belirledi.Parti binasında bir araya gelen yönetim kurulu üyeler,
görev dağılımı yaparak çalışmalara başladı.İl Yürütme Kuruluna ba-
şarı dileyen Binboğa, “Umudun, İcraatın ve GeleceğinAdı Ak Parti”
düsturu ile kent için ülke için çalışmaya devam edeceklerini söyledi.
Sorumluluklarının büyük olduğunu ifade eden Binboğa, “Hizmet
yarışında bir ekip ruhu ile Osmaniyemiz ve ülkemiz adına çalışmak
durumundayız. Halkımızın beklentilerine karşılık vermek adına her
birimiz mesai gözetmeksizin çalışmalıyız. Bu anlamda yönetimimize
güveniyorum.Allah yardımcımız olsun” diye konuştu.Mehmet Sadi

Binboğa BaşkanlığındaAK Parti İl Yürütme Kurulu şu şekilde oluştu:
Siyasi ve Hukuk İşleri Başkanı Muhammed Doğan,
Dış İlişkiler Başkanı Orhan Karakaya Ar-Ge Başkanı Adnan Bay-
ramTeşkilat Başkanı Duran Doğan Sosyal Politikalar Başkanı Zeki
Yılmazer İnsan Hakları Başkanı Talha Akif Gürbüz Seçim İşleri Baş-
kanı Hacı Ahmet Çetingök, Ekonomi İşleri Başkanı Oğuzhan Veli-
paşaoğlu Çevre Şehir ve Kültür Başkanı Betül Özbek Tanıtım ve
Medya Başkanı Kerim Çakmak Sivil Toplum ve Halkla İlişkiler Baş-
kanı Yusuf Ertuğrul Tufan Bilgi ve İletişim Teknolojileri Başkanı Yıl-
maz Özer Yerel Yönetimler Başkanı Tiran Akyüz Mali ve İdari İşleri
Başkanı Tahir Küçük İl Sekreteri Ufuk Has Kaynak: AK Parti Rektör Uzun’dan MHP

Lideri Bahçeli’ye ziyaret

Dualarla kutsal
topraklara uğurlandılar

Aile mezarlığı
ücretlerine zam geldi

ilçedeki trafik
sorunları konuşuldu
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Osmaniye Bele-
diyesi tarafından
Fakıuşağı Mahalle-
si’nde 12 bin met-
rekarelik alan
üzerine inşa edilen
Çocuk Trafik Eği-
tim Parkı ve Sosyal

Alanı, öğrencilerin
trafik bilincini ar-
tırmak için önemli
bir rol üstleniyor.

Hem teorik hem
de uygulamalı eği-
timin verildiği bu
tesiste, geleceğin

sürücüleri ve yaya-
ları trafik kuralla-
rını yerinde
öğrenme fırsatı bu-
luyor.

Tesis içerisin-
deki toplantı salo-
nunda trafik
polisleri tarafından
öğrencilere trafik
kuralları detaylı bir
şekilde anlatıldı.

Teorik eğitimin
ardından uygula-
malı eğitim aşama-
sına geçen
öğrenciler, beledi-
yenin uzman eğit-
menleri ve trafik
görevlilerinin gö-
zetiminde, yaya ge-
çidi, bisiklet yolu,

üst geçit, trafik lev-
haları, sinyalizas-
yon ve hız kuralları
gibi konularda pra-
tik yaptı.

Ayrıca par-
kurda akülü araç-
ları kullanarak

günlük hayatta
karşılaşabilecekleri
trafik durumlarını
deneyimlediler.

Bu kapsamlı
eğitimler, öğrenci-
lerin hem trafik bi-
l i n c i

k a z a nma l a r ı n a
hem de çevre ve
güvenlik konula-
rında farkındalık
ge l i ş t i rmeler ine
katkı sağladı.

Osmaniye
Belediyesi

Kalp rahatsızlığı olmama-
sına rağmen rutin kontrol
amacıyla başvurduğu hasta-
nede kalbindeki iki damarında
çok ciddi darlık tespit edilen 60
yaşındaki Mustafa Akçil,
küçük kesiyle yapılan robotik
cerrahi kalp ameliyatıyla sağlı-
ğına kavuşmanın mutlulu-
ğunu yaşıyor.

Ankara'da yaşayan Akçil,
rutin kalpmuayenesi için Sağ-
lık Bilimleri Üniversitesi (SBÜ)
Gülhane Eğitim ve Araştırma
Hastanesi'ne başvurdu.

Burada yapılan tetkikler ve
anjiyo işlemi sonrasında kal-
bindeki iki damarında çok
ciddi darlık tespit edilenAkçil,
sayılı merkezde yapılan küçük
kesiyle (minimal invaziv) ro-
botik kalp ameliyatına alındı.

Açık kalp ameliyatlarına kı-
yasla hastaların daha hızlı iyi-
leşmesine olanak sağlayan
robotik cerrahiyle sağlığına ka-
vuşan Akçil, ameliyatından 4
gün sonra taburcu edilip, gün-
lük yaşamına döndü.
"Robotik cerrahinin hastaya

olduğu kadar hekime de
büyük avantajları var"
Operasyona ilişkinAAmu-

habirine açıklamalarda bulu-
nan SBÜ Gülhane Eğitim ve
Araştırma Hastanesi Kalp
Damar Cerrahisi Ana Bilim
Dalı Öğretim Üyesi Prof. Dr.
Murat Kadan, robotik kalp cer-
rahisinin hem dünyada hem
Türkiye'de çok sık uygulanan
bir yöntemolmadığını söyledi.

Prof. Dr. Kadan, robotik
cerrahi kalp ameliyatlarında
hasta bazlı işlem yaptıklarını
anlatarak, "2014'ten itibaren
merkezimizde robotik cerra-
hiyi uyguluyoruz. Robotik cer-
rahinin hastaya olduğu kadar
hekime de büyük avantajları
bulunuyor. Özellikle üç bo-
yutlu görüntü kalitesi ve kolla-
rın hareket kabiliyeti açısından
cerrahın işini kolaylaştırıyor."
dedi.

Robotik cerrahinin, açık
kalp ameliyatına kıyasla, has-
talarda iyileşme sürecini ciddi
şekilde hızlandırdığını anlatan
Kadan, "Büyük bir kesi yap-
madan, hastanın iman tahta-
sını koruyarak küçük
deliklerden bu işlemi yapma-
mız, hastanın iyileşme süreci
açısından çok büyük bir avan-
taj sağlıyor. Verilmesi gereken
kan ihtiyacını azaltması da
hastalar açısından önemli.
Hastalar, iş hayatlarına, nor-
mal gündelik hayatlarına da
daha erken dönebiliyor." diye
konuştu.

"Robotik cerrahi günlük ya-
şama dönüşü hızlandırıyor"
Prof. Dr. Kadan, robotik

cerrahi kalp ameliyatını uygu-
ladıkları Mustafa Akçil'in hiç-
bir şikayeti olmadığını ve
rahatsızlığının tamamen rast-
lantısal bir şekilde ortaya çıktı-
ğını belirterek, "Hastamızın
yedek damarlarını robot aracı-
lığıyla hazırlamak suretiyle,
çalışan kalbini hiç durdurma-
dan baypas ameliyatını yaptık.
Robotik cerrahinin diğer tek-
niklere olan üstünlüğü ise
küçük kesi dışında atardamar
niteliğindeki yedek damarı
kullanabilmemiz." ifadelerini
kullandı.

Ameliyatın dördüncü gü-
nünde hastanın sağlıklı bir şe-
kilde taburcu edildiğini
aktaran Kadan, şöyle devam
e�i:

"Eski işlemi uygulasaydık
yani açık ameliyat yapsaydık,
atar damar yapay damarları
aynı zamanda kemiği besleyen
damarlar, o iki damarın birden
çıkarılması ve eş zamanlı ke-
miğin kesilmiş olması kemiğin
iyileşme sürecini uzatacaktı. 90
günlük bir süreç olacaktı. Has-
tanın sağına soluna yaslanma-
ması, oturur pozisyonda
uyuması, saçını taramaması,
araç kullanmaması, kadın
hasta ise bebeğini emzirme-
mesi gibi birtakım kısıtlamalar
koymak zorunda kalınacaktı."

"Ankara'da devlet hasta-
nesi olarak biz uyguluyoruz"

Prof. Dr. Kadan, robotik
kalp cerrahisinin çok sayılı
merkezde uygulanabildiğine
işaret ederek, "Bu işlemi uygu-
ladığımız en küçük hastamız
13, en büyük hastamız ise 79
yaşında. Robotik kalp cerrahisi
devlet hastanesi olarak Anka-
ra'da bizim hastanemizde,
Türkiye çapında baktığımızda
robotik kalp cerrahisi en fazla
10 hastanede uygulanabiliyor.
Hastalarımızdan fark almadan
bu işlemi uyguluyoruz." bilgi-
sini paylaştı.

Robotik cerrahi kalp ameli-
yatıyla sağlığına kavuşanMus-
tafa Akçil ise açık kalp
ameliyatı olmadığı için çok
şanslı olduğunu vurgulayarak,
"Açık ameliyat olan hastaları
görüyorum.

Kaburga kemiklerinde filan
sıkıntıları var. Ben gezip dola-
şabiliyorum ve onlardan önce
hastaneden çıkıyorum. Çok
gelişmiş bir teknoloji, kemikle-
rimde ağrı yok." şeklinde ko-
nuştu.

Kaynak: AA

Rutin kalp muayenesi
hayat kurtardı

Osmaniye Belediyesi’nden Örnek Proje

Osmaniye’nin
Kadirli ilçe Kayma-
kamı Erdinç Dolu
Başkanlığında İlçe
Trafik Komisyonu
toplantısı yapıldı

Kadirli İlçe Tra-
fik Komisyonu,
Kaymakamı Erdinç
Dolu Başkanlığında
toplanarak, ilçede
trafik ile ilgili istek
ve şikayetler değer-
lendirdi.

Toplantıya Kay-
makam Refiki Mu-
hammed Hasan
Kukuş, Belediye
Başkan Yardımcısı
ŞahinAçıkoğlu, İlçe
Emniyet Müdürü
Tarık Esat Kahveci-
ler, İlçe Jandarma
Komutanı Bnb.
Emre Eker, İlçe
Milli Eğitim Mü-
dürü İlyas Tapsız,
Karayolları Trafik

Bakım ve Onarım
Teknisyeni Osman
Türkoğlu, Kadirli
Ticaret ve Sanayi
Odası Başkanı Meh-
methan Yüksel, Ka-
dirli Şoförler ve
O t o m o b i l c i l e r
Odası başkanı Ozan
Atılgan, Emniyet,
Jandarma ve zabıta
yetkilileri katıldı.

Kaynak: İlçe
Kaymakamlığı

Hatay'ın Dört-
yol ilçesinde 34 yıl
aynı okulda görev
yapan 43 yıllık öğ-
retmen Mustafa

Bölükbaşı, meslek-
taşları ve öğrenci-
leri tarafından
düzenlenen prog-
ramla yıllarını ver-

diği mesleğine
veda etti.

Dörtyol ilçe-
sinde bulunan
Anadolu Lisesi’nde

görev yapan 65 ya-
şındaki Türk Dili
ve Edebiyatı öğret-
meni Mustafa Bö-
lükbaşı, görev
süresinin dolma-
sıyla emeklilik ka-
rarı aldı. Binlerce
öğrenci yetiştiren
ve yaklaşık 34 yıl-
dır aynı okulda
görev yapan emek-
tar öğretmene;
meslektaşları ve
öğrencileri tarafın-
dan veda programı
düzenlendi. Ders
verdiği sınıftan çık-
tıktan sonra okul
koridorunda ve
m e r d i v e n l e r d e
bekleyen öğrenci-

leri tarafından al-
kışlarla ve karanfil-
lerle uğurlanan
Bölükbaşı, duygu-
sal anlar yaşadı.
Bölükbaşı, öğret-
menler odasında
devam eden prog-
ramda çalışma ar-
kadaşları ve
öğrencileri tarafın-
dan kendisine
çiçek takdim edil-
mesiyle hatıra fo-
toğrafı çektirdi.

Yapılan sürpriz
programla duygu-
sal anlar yaşadığını
dile getiren 65 ya-
şındaki öğretmen
Mustafa Bölükbaşı,
“Çok güzel, çok de-

ğişik, çok karmaka-
rışık duygular içe-
risindeyim. Başta
müdür beyimiz
olmak üzere ida-
reci arkadaşlarıma,
öğretmen arkadaş-
larıma, memurlara,
personelimize ve
öğrenc i l e r imize
çok teşekkür ediyo-
rum.

Gerçekten çok
güzel bir şey ortaya
koydular. Arkadaş-
larım, okulum ve
benim için güzel
bir anı oldu. Ben 34
yıldır bu okulda-
yım” ifadelerini
kullandı.

Kaynak: İHA

43 yıllık öğretmene duygusal veda

İlçedeki trafik sorunları konuşuldu

T.E.B. 48. Bölge
Osmaniye Eczacı
Odası Başkanı Ha-
tice Demirci Ökte-
nay ve Yönetim
Kurulu, İYİ Parti İl
Başkanlığı’nı ziya-
ret ederek eczacılık
sektörünün yaşa-
dığı sorunları ve
çözüm önerilerini
paylaştı.

Ziyare�e, özel-
likle depremden et-
k i l e n e n
Osmaniye’nin müc-
bir sebep kapsa-
m ı n a
alınmamasından
doğan sıkıntılar ele

alındı.
İYİ Parti Osma-

niye İl Başkanı Ser-
hat Kılıç, eczacıların
dile getirdiği sorun-
lara dikkat çekerek,
meslek grubu ola-
rak yaşadıkları zor-
lukların farkında
olduklarını ve bu
haklı davalarında
her zaman yanla-
rında olacaklarını
belir�i.

Başkan Kılıç,
“E cza c ı l a r ım ı z ,
deprem sonrası böl-
gede önemli bir
kamu hizmeti yü-
rütmüş, halkımızın

sağlık ihtiyaçlarını
karşılamak için fe-
dakârca çalışmıştır.
Ancak mücbir
sebep kapsamına
alınmamaları, sek-

törde büyük mağ-
duriyetlere yol aç-
mıştır. Bu konuda
gerekli adımların
atılması için elimiz-
den gelen desteği

sunacağız” dedi.
Nazik ziyaretle-

rinden dolayı Baş-
kan Hatice Demirci
Öktenay ve yöne-
tim kuruluna teşek-

kür eden Serhat
Kılıç, çözüm odaklı
bir iş birliği içinde
olacaklarını ifade
e�i.

M.Ali Ulugöl

Eczacı Odasından İyi Parti’ye ziyaret

Osman i ye ’d e
birden fazla ikamet,
otomobil ve moto-
siklet hırsızlığı
olaylarından ara-
nan şüpheli, saklan-
dığı evin kilerinde
yakalandı.

Osmaniye Emni-
yet Müdürlüğü ta-
rafından birden
fazla ikamet, oto-
mobil ve motosiklet
hırsızlığı olaylarına

karışan şüphelilerin
tespitine yönelik ça-
lışma başlatıldı. Ya-
pılan çalışmalarda
ekipler, 777 saatlik
Kent Güvenlik Yö-
netim Sistemi
(KGYS) ve güvenlik
kamerası incelemesi
sonucunda, çeşitli
suçlardan toplam
46 suç kaydı bulun-
duğu tespit edilen
Sezer G.'yi yakala-

mak için operasyon
düzenledi. Saklan-
dığı eve yapılan
operasyonda Sezer
G. evin kilerinde
yakalanarak gözal-
tına alındı.

Emniye�eki iş-
lemlerinin ardından
adliyeye sevk edi-
len Sezer G. tutuk-
lanarak cezaevine
gönderildi.

Kaynak: İHA

Hırsızlık şüphelisi kilerde yakalandı
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Osmaniye Bele-
diyesi’nin aldığı
meclis kararıyla aile
mezarlığı yer ücret-
lerine büyük zam
yapıldı. 2024 yı-
lında geçerli olan fi-
yatların, 2025 yılı
Ocak ayı itibarıyla
yaklaşık 37 katına
kadar yükseltileceği
açıklandı.

Karara göre, 13,5
metrekarelik bir aile
mezarlığı yeri için

2024 yılında 800 lira
ödenirken, bu
rakam 2025 yılı iti-
barıyla 30 bin liraya
çıkarılacak. 27 met-
rekarelik mezarlık
yeri 2024 yılında
1650 lirayken, 2025
yılı itibarıyla 60 bin
lira olacak. Benzer
şekilde, 42 metreka-
relik bir aile mezar-
lığı yeri ise 2024
yılında 3300 lira
iken, 2025 yılının

başından itibaren 90
bin liraya yüksele-
cek.

Vatandaşlar, alı-
nan bu karar karşı-
sında şaşkınlıklarını
ve tepkilerini dile
getirirken, mezarlık
ücretlerindeki bu
artışın dar gelirli ai-
leleri ciddi şekilde
zorlayacağı ifade
ediliyor. Belediye
yetkililerinin zam
kararına gerekçe

olarak artan mali-
yetleri ve hizmet

kalitesini gösterdiği
öğrenildi.

Kaynak: Osma-
niye Belediyesi

Diyarbakır'da kırsal ma-
hallelerdeki aileler, topladık-
ları atık yağ ve pillerle geri
dönüşüme katkı sunuyor.

İl Milli Eğitim Müdürlü-
ğünde görevli öğretmenlerce
geçen yıl aralık ayında "Gele-
cek İçin Bir Damla Da Sen Ol"
sloganıyla düzenlenen eT-
winning Diyarbakır Çalışta-
yı'nın ardından suyun
verimli kullanılması ve atık-
ların geri dönüşüme kazandı-
rılması amacıyla çalışma
başlatıldı.

Bu kapsamda, Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan'ın eşi Emine Erdoğan
himayesinde yürütülen "Sıfır
Atık Projesi"ne de katkı sun-
mak amacıyla hazırlanan
"Her Damlasında Gelecek
Var Projesi" hayata geçirildi.

Proje çerçevesinde, öğ-
renci ve ebeveynlerine sıfır
atık, temiz su ve suyun tasar-
ruflu kullanılması konu-
sunda bilgilendirme
yapılıyor, atık yağlar ve piller
geri dönüşüme kazandırılı-
yor.

Proje ilk etapta kırsal ma-
hallelerde uygulanmaya baş-
landı.

Diyarbakır'ın Ergani ilçe-
sinin kırsal Yolköprü Mahal-
lesi'nde de uygulanan proje
kapsamında öğrenciler ve
ebeveynlerine suyun verimli
kullanılması ve atıkların geri
dönüşüme kazandırılmasına
yönelik eğitim verildi.

Eğitimin ardından aileler
tarafından okula getirilen
atık yağlar ve piller, Çevre
Şehircilik ve İklim Değişikliği
İl Müdürlüğü ekiplerine tes-
lim ediliyor.

Daha sonra ekiplerce atık
yağlar ve piller, proje bünye-
sinde dönüşüm yapan özel
dönüşüm tesislerine ulaştırı-
lıyor.

"Amacımız suda sıfır
kayıp ve sıfır atık"

Yolköprü İlkokulu öğret-
meni ve proje koordinatörü
Abbas Sargül, AA muhabi-
rine, su kaynaklarını koru-
mak ve sıfır atık temasını
yaygınlaştırmak için çocuk-
ları ve ebeveynlerini bilin-
çlendirmeyi amaçladıklarını
söyledi.

Yeni başladıkları projenin
ilk etapta kırsal 10 mahalle-
deki okullarda yürütüldü-
ğünü bildiren Sargül, projeyi
yaygınlaştırmak istediklerini
belir�i.

Gerçekleştirilen eTwin-
ning çalıştayıyla da bu amacı
başka ülkelerden öğretmen
ve öğrencilerle de paylaşmak
istediklerini kaydeden Sar-

gül, şöyle konuştu:
"Bu projenin çıkış noktası

İl Milli Eğitim Müdürlüğü-
nün yaptığı eTwinning çalış-
tayı. Çalıştayın ardından
Türkiye ve kardeş ülke Azer-
baycan'dan 12 okuldan 15 öğ-
retmenin katılımıyla
projemiz başladı. Amacımız
suda sıfır kayıp ve sıfır atık.
Bu kapsamda eTwinning ile
bunu uluslararası arenaya ta-
şımak istiyoruz. Şimdilik
Azerbaycan ile ortak başla-
dık. Bunu diğer ülkelere de
yaymak istiyoruz. Projeye öğ-
rencilerimizi ve velilerimizi
de dahil e�ik."

"Su olmayınca
hayat durur"

Kırsal mahallede oturan
ve projeye destek veren 4
çocuk annesi Nursen Dolu da
eşiyle çiftçilik yaptığını söy-
ledi.

Önceki yıllarda salma su-
lama yöntemiyle bahçelerini,
tarlalarını suladıklarını kay-
deden Dolu, şöyle devam e�i:

"Şimdi ise damla ve fıs-
kiye sulama ile kontrollü bir
şekilde tarlalarımızı suluyo-
ruz. Eskiden vahşi sulama
yaptığımızda şimdiki verimi
alamıyorduk. Şimdi dam-
lama ve fıskiye sistemi hem
verim hem de bizler için çok
iyi oldu. Bu projeye de öğret-
menlerimizle, çocuklarımızla
girdik. Daha önce çamaşır
makinesini her gün çalıştırı-
yordum, şimdi ise suyu ta-
sarruflu kullanmak için kirli
çamaşırları bitirdikten sonra
makineyi çalıştırıyorum ay-
rıca atık yağlarımızı sürekli
lavaboya döküyorduk, bize
ne kadar zarar verdiğini bil-
miyordum. Öğrendikten
sonra atık yağları topluyo-
rum. Su, hayatımızda vazge-
çilmez bir şey. Su olmayınca
hayat durur. Tüm annelere
sesleniyorum, lütfen suyu-
nuzu kontrollü kullanın."

Öğrenci Ela Ergin (10) ise
projede yer almanınmutlulu-
ğunu yaşadığını dile getire-
rek, proje sayesinde suyu
tasarruflu kullanma yöntem-
lerini öğrendiğini söyledi.

Ailesinin çiftçilik ve hay-
vancılık yaptığını anlatan
Ergin, "Su bizim ve hayvanla-
rımız için çok önemli. Atık
yağları lavaboya dökmeme-
miz gerektiğini öğrendik.
Proje bizim için çok önemli.
Bunu anlatmak için resimler
yapıyoruz ve herkese gösteri-
yoruz. Resimlerimizin üze-
rine anlamlı sözler
yazıyoruz." ifadelerini kul-
landı.

Kaynak: AA

“Kırsalda Atık Yağ ve Pillerle
Geri Dönüşüm Desteği”

Adana ve Mer-
sin'de öldürülen
aynı aileden 5 kişi-
nin cenazesi Osma-
niye'de toprağa
verildi.

Adana Adli Tıp

Kurumu'ndan ya-
kınları tarafından
alınan Ferdane (37),
Fatih İsmail, Yusuf
(63), Hüsne (61) ve
Semiha Tehçi'nin
(53) cenazeleri, mer-

keze bağlı Tehçi kö-
yüne getirildi.

Helallik alınma-
sının ardından köy
mezarlığına götürü-
len cenazeler, kılı-
nan namazların

ardından yan yana
toprağa verildi.

Olay
Mehmet Tehçi

(43) dün sabah saat-
lerinde Mersin'in
Tarsus ilçesi Kırk-
larsırtı Mahalle-
si'nde yaşayan
karısı Ferdane Teh-
çi'yi, Adana'nın Çu-
kurova ilçesinde de
kayınbiraderi Fatih
İsmail Tehçi'yi öl-
dürmüştü. Daha
sonra Yüreğir ilçe-
sine geçerek kayın-
validesi Hüsne,
kayınbabası Yusuf,
eşinin halası Semiha
Tehçi'yi de öldürüp
kaçan Mehmet

Tehçi, Ceyhan ilçe-
sinde polis ekiple-
rince yakalanmıştı.

Cinayet zanlısı
Mehmet Tehçi ve öl-
dürdüğü eşi Fer-
dane Tehçi'nin 4 ve

9 yaşındaki çocuk-
ları, olayın ardın-
dan Aile ve Sosyal
Hizmetler Bakanlı-
ğınca devlet hima-
yesine alınmıştı.

Haber Bülteni

Gözyaşları arasında toprağa verildiler

Osmaniye Kor-
kut Ata Üniversitesi
(OKÜ) Rektörü Prof.
Dr. Turgay Uzun,
Milliyetçi Hareket
Partisi (MHP) Genel
Başkanı ve Osma-
niye Milletvekili Dr.
Devlet Bahçeli’ye bir
ziyaret gerçekleş-
tirdi.

MHPGenelMer-
kezi’ndeki maka-
mında gerçekleşen

görüşmede, Rektör
Uzun, üniversitenin
son dört yıldaki ça-
lışmalarını içeren
"OKÜ ALMANAK"
adlı kitabı Bahçeli’ye
sundu.

Rektör Uzun, zi-
yarete ilişkin sosyal
medya hesabından
yaptığı açıklamada,
"Osmaniye Millet-
vekilimiz ve MHP
Genel Başkanı

Sayın Dr. Devlet
Bahçeli’yi ziyaret
ederek, üniversite-
mizin son dört yıllık
çalışmalarını kapsa-
yan OKÜ ALMA-
NAK kitabını
takdim e�ik. Nazik
kabulleri ve göster-
dikleri ilgi için ken-
disine teşekkür
ediyorum," ifadele-
rini kullandı.

Kaynak: OKÜ

Rektör Uzun’dan MHP Lideri Bahçeli’ye ziyaret

Aile mezarlığı ücretlerine zam geldi

Adana'da 521
bin 929 öğrenciye
karne dağıtıldı. Kar-
nelerini alan öğren-
ciler sevinç yaşadı.

2024-2025 eği-
tim-öğretim döne-
minin ilk yarısının
tamamlanmasıyla
birlikte okullarda
karne sevinci ya-
şandı. Kent gene-

linde bulunan bin
526 okuldaki 521
bin 929 öğrenci
karne aldı.Öte yan-
dan bu sene ilk kez
1.sınıflara karne ye-
rine ‘Gelişim ra-
poru' verildi.Karne
alan 2. sınıf öğrenci-
lerinden Elif Azra
Gözükara, “Karnem
çok güzel geldi.

Derslerim çok iyi.
Ara tatilde de hem
oyun oynayacağım
hem de ders çalışa-
cağım” dedi.

Karne alan 8 ya-
şındaki Fırat Zengin
ise notlarının iyi ol-
duğunu ara tatilde
ailesiyle tatile gide-
ceğini söyledi.

Kaynak: İHA

521 bin 929 öğrenci karne sevinci yaşadı

Osmaniye Bele-
diyesi, altyapı çalış-
maları tamamlanan
Şehit Pınar Akdağ
Sokak’ta asfalt serim
çalışmalarına baş-
ladı.

Yol düzenlemesi
vemodern kaldırım-
larıyla dikkat çeken
proje, kısa sürede ta-
mamlanarak vatan-
daşların kullanımına
sunulacak.

Fen İşleri Mü-
dürlüğü tarafından
yürütülen çalışmalar
kapsamında, zemin
kazıma ve düzen-

leme işlemleri ta-
mamlanan sokakta
bitümlü sıcak asfalt
dökülmeye baş-
landı.

Engelli bireyle-
rin kullanımına
uygun şekilde mo-
dern bir anlayışla ta-
sarlanan kaldırımlar
da tamamlanırken,
peyzaj ve ağaçlan-
dırma çalışmalarıyla
sokak estetik bir gö-
rünüme kavuşacak.

Başkan Çenet:
“Modernleşen So-
kaklarımız Osmani-
ye’mize Yakışıyor”

Çalışmaları ye-
rinde inceleyen Os-
maniye Belediye
Başkanı İbrahim
Çenet, yeni yüzüne
kavuşacak olan
Şehit Pınar Akdağ
Sokak’ın hem va-
tandaşlara hem de
çevredeki esnafa
hayırlı olmasını di-
ledi. Başkan Çenet,
“Osmaniye’mizin
bir sokağını daha
modern ve kulla-
nışlı hale getirme-
nin mutluluğunu
yaşıyoruz. Kaldı-
rımlarımızı engelli

vatandaşlarımızın
rahatça kullanabile-
ceği şekilde inşa
ediyoruz. Ağaçlan-
dırma çalışmala-
rıyla da
sokaklarımız daha
estetik bir görü-
nüme kavuşacak.
Osmaniye’mize ha-
yırlı olsun,” ifadele-
rini kullandı.

Osmaniye Bele-
diyesi’nin asfalt se-
f e r b e r l i ğ i y l e ,
altyapısı tamamla-
nan ana arter cadde
ve sokaklar modern
görünümlerine ka-
vuşuyor. Yeni dü-
zenlemesiyle hem
sürücülere konforlu
bir yol hem de ya-
yalara estetik ve gü-
venli bir alan
sunacak olan Şehit
Pınar Akdağ Sokak,
kısa sürede tamam-
lanarak hizmete açı-
lacak.

Osmaniye Bld.

Belediyeden Asfalt ve Kaldırım Seferberliği
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Samsun'da Havza Bakım Rehabilitasyon ve
Aile Danışma Merkezi sakinlerinden 70 yaşın-
daki Bayram Bat, çeşitli enstrümanlar çalarak
hem kendisine hem de birlikte kaldığı yaşıtlarına
moral kazandırıyor.

Çocukluğundan bu yana müziğe hevesi olan
ve blok flüt çalan Bat, ortaokulda bağlama çal-
mayı öğrendi.

Askerlik görevi sırasında bando takımında
nota bilgisi edinerek cümbüş ve saksafon çalan
Bat, askerlik görevinin ardından Samsun Bele-
diye Bandosu'nda görev aldı.

Bandoda yaklaşık 25 yıl çalıştıktan sonra
emekli olan Bat, yaşamını 6 yıldır Havza Bakım
Rehabilitasyon veAile DanışmaMerkezi'nde sür-
dürüyor.

Bağlama, cümbüş, ut, davul çalan, ney üfle-
yen Bat, merkez sakinlerine zaman zaman mini
konserler veriyor.

Merkezde 3 yıldır memur olarak çalışan
Murat Gül de söylediği şarkılarla Bat'a eşlik ede-
rekmerkez sakinlerinin hoşça vakit geçirmelerine
katkı sağlıyor.

Müzik, benim her şeyim"
Bayram Bat, AAmuhabirine, nota bilgisini as-

kerde öğrendiğini söyledi.
Çocukluğunda flüt çaldığını, müzik yetene-

ğini askerde geliştirip ardından Samsun Belediye
Bandosu'na girdiğini anlatan Bat, "Gündüzleri
bandodaydım, ayrıca etkinliklerde ney çalardım.
Gençlik dönemimizde büyük sanatçılara çaldık
fuar döneminde. Rahmetli Bergen, Kamil Sön-
mez, Erkan Ocaklı ile Gökhan Güney, Hakkı
Bulut gibi sanatçılarla Antalya, Trabzon, Bursa,

İzmir ve Gaziantep'te de çaldım." dedi.
Havza Bakım Rehabilitasyon veAile Danışma

Merkezi'ndeMurat Gül ile iyi ikili olduklarını be-
lirten Bat, şunları kayde�i:

"İki gün herhangi bir enstrüman çalmayayım,
psikolojimde anormallik olmaya başlıyor. Yani
her şeyim sanki bu. Canım sıkkın olduğunda
bağlama ya da ney çalsam, nota ile uğraşsam psi-
kolojim düzeliyor. Sanki benim ruh ilacım. En
çok sevdiğim enstrüman da neydir. Moralim
bozuk olduğunda en stresli anımda bile sinirle-
rim yatışıyor, rahatlıyorum. Müzik, benim her
şeyim."

"Böyle aktiviteler sakinlerimizin
havasını değiştiriyor"

Murat Gül ise çocukluğundan bu yana halk
müziğine merakı olduğunu anla�ı.

Bat'ı bağlama çalarken görünce türkü söyle-
yerek ona eşlik etmeye başladığını aktaran Gül,
"Bir hafta sonu burada yaşlıları eğlendirme mak-
sadıyla çıktık, bir iki parça söyledik. Özel günle-
rimizde programlarımız oluyor, orada sahne
alıyoruz. Genellikle hafta sonları, öğlen sonu yaş-
lılarımızı eğlendirmeye çalışıyoruz." ifadelerini
kullandı.Merkezin Müdürü Yusuf Duru da Bat
ve Gül'ün mini konserler vermesinin merkez sa-
kinlerine iyi geldiğini vurgulayarak, "İnsanlar
tüm günlerini burada geçiriyor, sürekli aynı şey-
leri yapıyorlar ama böyle aktiviteler hem bizim
havamızı hem sakinlerimizin havasını değiştiri-
yor hem Bayram amcanın rehabilitasyonuna
katkı sunuyor. Onun için Bayram amcayı destek-
liyoruz. Murat Bey'in katkısından da çok mutlu-
yuz." şeklinde konuştu. Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

Özel öğrencilerin el becerileri seramik

Yaşlılara moral veriyor
Batman Özel Eğitim Meslek Okulu'nda

down sendromlu, otizmli ve hafif zihinsel en-
gelli 69 öğrenci, aldıkları seramik ve el sanat-
ları eğitimiyle becerilerini geliştirip
sosyalleşiyor.

Milli Eğitim Bakanlığınca Batman'da
2019'da açılan Özel Eğitim Meslek Okulu'nda
down sendromlu, otizmli ve hafif zihinsel en-
gelli 69 özel öğrenci eğitim görüyor.

Öğrenciler, burada büro yönetimi, konak-
lama hizmetleri, yiyecek içecek hizmetleri,
tarım, seramik ve el sanatları alanlarında teo-
rik ve pratik eğitimler alıyor.

Mesleki derslerinin yanı sıra seramik ve el
sanatları atölyelerinde sanatsal faaliyetlere de
katılan öğrenciler, eğitimle el becerilerini geliş-
tiriyor, akranlarıyla sosyalleşme imkanı bulu-
yor.Okul Müdürü ZekiAslan, AAmuhabirine,
öğrencilerin ortaokul mezunu ve hafif zihinsel
engelli tanısı konulan bireylerden oluştuğunu
söyledi.Öğrencilere haftalık 30 saat eğitim su-
nulduğunu aktaran Aslan, Türkçe, matematik,
fen bilgisi ve sosyal bilgiler derslerinin özel eği-
tim öğretmenleri tarafından tek tek verildiğini
belir�i.

Bu derslerin yanı sıra öğrencilere temel
meslek eğitimi verdiklerini ifade eden Aslan,
"Çocukların, meslek eğitimiyle motor becerile-
rinin gelişmesi sağlanıyor. Öğ-
rencilere, sosyal haya�a bir
mesleği yürütebilecek eğitim
imkanı sunuyoruz. Öğrencilere
haftalık 15 saat seramik ve el
sanatları bölümlerinin atölye-
lerinde eğitim veriyoruz. Sera-
mik atölyesini yeni kurduk.
Çocukların sosyal haya�a kar-
şılarına çıkabilecek iş imkanla-
rını değerlendirebilecekleri
eğitimi ön plana çıkarmaya ça-
lışıyoruz." şeklinde konuştu.

"Dersler eğlenceli geçiyor"
Seramik ve Cam Teknolojisi

Öğretmeni Gurbet Taş da 9.
sınıf öğrencileriyle temel bece-
riler, 10. sınıf öğrencileriyle ise
uygulama çalışmaları yaptıkla-
rını bildirdi.

Atölyede öğrencilere sera-
mik yapımının tüm aşamala-
rını öğre�iklerini anlatan Taş,
şunları kayde�i:

"Seramik dersinde çamurun
yoğrulmasından başlayıp şe-

killendirme aşamasına kadar çalışmalar yapı-
yoruz. Dersler eğlenceli geçiyor çünkü çocuk-
lar istedikleri şeyi yapabiliyorlar. İstedikleri
renge boyayabiliyorlar. Arkadaşlarıyla güzel
ortamları oluyor. Teorik derslerden ziyade uy-
gulama dersleri biraz daha zevkli geçiyor. Öğ-
renciler, kendilerini daha iyi ifade edebiliyor."

Seramik ve el sanatları çalışmalarının öğ-
rencilerin ince ve kaba motor becerilerini geliş-
tirdiğini aktaran Taş, bu durumun öğrencilerde
özgüven duygusunu geliştirdiğinden bahse�i.

"Özel öğrencilerimizin burada güzel ortam-
ları var. Bu ortamda da sosyalleşiyorlar. İste-
dikleri şekilde bir şeyler yapabiliyorlar,
konuşabiliyorlar. Onları kısıtlayan bir durum
yok. Böyle olunca da daha mutlu oluyorlar."
diyen Taş, onların mutluluğunu gözlemleye-
bildiğini anla�ı.

Öğrencilerden Enes Karayiğit ise seramik
ve el sanatları dersi aldığını, atölyede ahşap bo-
yama yaptığını söyledi.

Gülcan Kızılkaya, el sanatları dersinde
çanta yapmayı öğrendiğini ve çevresinden si-
parişler aldığını kayde�i.

Muhammed Demir ise atölyede seramik
kap yaptıklarını, arkadaşlarıyla çalıştığı için
mutlu olduğunu dile getirdi.

Kaynak: AA

ve el sanatları eğitimiyle gelişiyor

Bayram amca çaldığı enstrümanlarla
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Osman i ye ’d e
2024-2025 Okul
Sporları Gençler ve
Yıldızlar Kız-Erkek
Kros İl Birinciliği
müsabakaları, Cev-
detiye Spor Kom-
pleksi’nde başarıyla
gerçekleştirildi.

Sporun dostluk
vemücadele ruhunu
yansıtan etkinliğe

toplamda 21 takım
ve 109 sporcu katı-
lım gösterdi.

Müsabakalara
Yıldız Erkeklerde 6
takım, 35 sporcu,
Yıldız Kızlarda 6
takım 36 sporcu,
Genç Erkeklerde 4
takım 30 sporcu,
Genç Kızlarda 1
takım 8 sporcu l ka-

tıldıYıldız Kızlar Ka-
tegorisinde birinci
Cevdetiye Orta-
okulu, ikinci Mare-
şal Fevzi Çakmak
Ortaokulu ile

Şehit Mehmet
Acar İmam Hatip
Ortaokulu, üçüncü
Kadirli Atatürk Or-
taokulu oldu

Yıldız Erkekler

Kategorisi birinci
Şehit İbrahim Aşkın
Ortaokulu, ikinci
Mehmet Nuri Arı-
oğlu Ortaokulu,
üçüncü Kadirli Ata-
türk Ortaokulu ile
Mareşal Fevzi Çak-
mak Ortaokulu
oldu.

Genç Kızlar Ka-
tegorisinde ise bi-

rinci Kadirli Atatürk
Mesleki ve Teknik
Anadolu Lisesi

Genç Erkekler
Kategorisinde bi-
rinci Samet Aybaba
Spor Lisesi, ikinci
Osmaniye Anadolu
İmam Hatip Lisesi,
üçüncü Kadirli Ata-
türk Mesleki ve Tek-
nik Anadolu Lisesi

ve dördüncü de
Hasan Aybaba Ana-
dolu Lisesi oldu.

Kıyasıya rekabe-
tin yaşandığı yarış-
malar sonunda
dereceye giren spor-
cular ve takımlar,
grup yarışmalarına
katılmaya hak ka-
zandı.

Kaynak: GSİM

Osmaniye Altı
Nokta Körler Der-
neği Başkanı Ziya
Demez ve Cebelibe-
reket Görme Engel-
liler Spor Kulübü
Başkanı Necla Tolu,
Belediye Başkan
yardımcısı Sait Doğ-
ruer’i makamında
ziyaret e�i.

Dernek Başkanı
Ziya Demez, yaptığı
açıklamada, anlamlı
ziyare�e, ken�e ya-
şayan görme engelli

bireylerin karşılaş-
tığı toplu taşıma ve
erişilebilirlik sorun-
larını detaylı bir şe-
kilde ile�iklerini
belir�i.

Demez, “Özel-
likle toplu taşıma
araçlarının ve du-
rakların görme en-
g e l l i
vatandaşlarımız için
daha erişilebilir hale
getirilmesi, kaldı-
rımlar ve yaya geçit-
l e r i n d e k i

düzen l eme l e r in
uluslararası stan-
dartlara uygun ola-
rak iyileştirilmesi
gibi konular üze-
rinde durduk. Bele-
diye Başkan
yardımcısı da bu ko-
nulara hassasiyetle
yaklaştığını ifade
ederek, engelli bi-
reylerin yaşam kali-
tesini artırmak
adına gerekli adım-
ları atmak için çaba
göstereceğini be-

lir�i.
Kendisine, du-

yarlılığı ve bize gös-

terdiği misafirper-
verlik için teşekkür
ediyoruz” ifadele-

rini kullandı.
Altınokta Kör-

ler Derneği

Sorun ve taleplerine çözüm arıyorlar

Osmaniye’den
kutsal topraklara
gitmek üzere 215
kişi, Diyanet İşleri
Başkanlığı organi-
zasyonuyla dualarla
uğurlandı.

İl Müftüsü Ali
Çakmak’ın önderli-
ğinde gerçekleştiri-
len özel tur
kapsamında kafile,
toplamda 18 gün bo-
yunca kutsal toprak-
larda kalacak ve 3
Şubat’ta yurda dö-

necek. Umre yolcu-
luğuna çıkan vatan-
daşlar, Bülbül Camii
önünde düzenlenen
törenle dualar eşli-
ğinde uğurlandı.

Törene katılan ai-
leler ve yakınları da
duygu dolu anlar
yaşadı. İl Müftüsü
Ali Çakmak, yaptığı
konuşmada kutsal
topraklara gitmenin
manevi önemine de-
ğinerek, “Allah, bu
yo l c u l u ğunuzu

kabul eylesin. Umre
ibadetinizi en güzel
şekilde yerine getir-
menizi nasip etsin,”
ifadelerini kullandı.

18 günlük prog-
ramın ardından, 3
Şubat’ta Osma-
niye’ye dönmesi
planlanan umreciler,
duygusal bir uğur-
lama töreninin ar-
dından yolculuğa
başladı.

Gonca Deniz
Karaçam

Dualarla kutsal topraklara uğurlandılar

Okul Sporları Kros İl Birinciliği Tamamlandı

Osman i ye ’d e
2024-2025 eğitim-
öğretim yılı Okul
Sporları Yıldız Kız
ve Erkekler Basket-
bol İl Birinciliği
müsabakaları ta-
mamlandı.

Merkez Spor Sa-
lonu’nda 16 okul-
dan 195 sporcunun
katılımıyla gerçek-

leştirilen final maç-
ları sonunda derece
elde edenler belli
oldu.

Yıldız Kızlar ka-
tegorisinde birinci
Şehit Bekir Evren
İmam Hatip Orta-
okulu, ikinci Özel
Bahçeşehir Koleji,
Atatürk Ortaokulu
oldu.

Erkekler kate-
gorisinde birinci
Şehit Bekir Evren
İmam Hatip Orta-
okulu, ikinci Özel
Bilge Atabey Koleji,
üçüncü Özel Final
Okulları olurken
dördüncü ise Özel
Biltepe Koleji oldu.

Dereceye giren
okullara kupa ve

madalyalar, Osma-
niye Gençlik ve
Spor İl Müdürü
Yusuf Çebi, okul
müdürleri ve
beden eğitimi öğ-
retmenleri tarafın-
dan takdim edildi.

İl Müdürü Çebi,
başarılı takımları
tebrik etti.

Kaynak: GSİM

Yıldız kız ve erkekler basketbol maçları tamamlandı

Van'ın Saray ilçesinde
okula gitmeyen 7. sınıf öğ-
rencileri Şehriban ve Zilan
Çelebi'yi evlerinde ziyaret
eden İlçe Milli Eğitim Mü-
dürü Umut Bartın ve öğret-
menler, 2 öğrenciyi de ikna
ederek eğitimlerine devam
etmelerini sağladı.

İl Milli EğitimMüdürlüğü
koordinasyonunda, çeşitli ne-
denlerle okula gitmeyen öğ-
rencilerin okula
kazandırılmaları amacıyla ça-
lışma başlatıldı.

Tüm ilçelerde öğretmenle-
rin gönüllü olarak destek ver-
diği çalışma kapsamında,
"devamsız" oldukları tespit
edilen öğrencileri evlerinde
ziyaret eden eğitim neferleri,
birçok öğrenciyi ikna ederek
yeniden okula gitmelerine
öncülük e�i.

Bu kapsamda Saray ilçe-
sine bağlı Örenburç Mahalle-
si'ne giden Bartın ve
beraberindeki öğretmenler,
okula gitmeyen Şehriban ve
Zilan Çelebi'nin evine konuk
oldu.

Kuzen olan öğrencilerin
aileleriyle görüşen ve devam-
sızlık yapmalarının nedenle-
rini soran öğretmenler,
yaptıkları görüşme sonucu
ikisinin de okula dönmelerini
sağladı.

Örenburç Ortaokulunda
eğitim gören öğrenciler,
uyum sorunu yaşamamaları
ve birbirlerine destek olma-
ları için aynı sınıfa alındı.

"Tekrar okula başladım,
mutluyum"

Öğrencilerden Zilan Çe-
lebi, AA muhabirine, okula
gitmediği için öğretmenleri-
nin ailesini ziyaret e�iğini
söyledi.

Okula devam etmesi için
öğretmenlerin kendisiyle gör-
üştüğünü anlatan Çelebi, "Be-
nimle konuştular ve
ilgilendiler. Tekrar okula baş-
ladım, mutluyum. Eğitimimi
tamamlayarak savcı olmak is-
tiyorum." dedi.

Polis olmak istediğini be-
lirten Şehriban Çelebi ise öğ-
retmenlerinin çabası sonucu
okula geldiğini ve tekrar ar-
kadaşlarıyla bir arada olma-
nın mutluluğunu yaşadığını
ifade e�i.

Zilan'ın babası Kerem Çe-
lebi de kızının okula dönme-
sine sevindiğini aktararak,
"Kızım okula gitmiyordu,
neden gitmediğini ben de an-
lamadım. Kızım için geldiniz,
hepinize çok teşekkür ediyo-
rum. Kızımla konuşarak ikna
e�iniz ve tekrar okula döndü.

Çok mutluyum. Valimize,
Kaymakamımıza, öğretmen-
lerimize teşekkür ediyorum."
diye konuştu.

Şehriban'ın babası Rıdvan
Çelebi de "Kızımın neden git-
mediğini anlamadım. Her
gün 'Neden okula gitmiyor-
sun?' diye soruyordum fakat
bahaneler üretiyordu. Müdür
bey bizi ziyaret e�i. Kızımı
okula kazandırdı, çok mutlu
oldum. Kızım yeter ki oku-
sun, başka bir şey istemiyo-
rum." ifadelerini kullandı.

- "Ekiplerimiz tek tek aile-
leri ziyaret e�i"

İl Milli Eğitim Müdürü
Mehmet Nure�in Aras, 2024-
2025 eğitim öğretim yılının
başlamasıyla çeşitli sebep-
lerle okula devam etmeyen
öğrencilere ve ailelerine ulaş-
tığını söyledi.

Müdürlükleri bünyesinde
ekipler kurduklarını belirten
Aras, şunları kayde�i:

"Devamsızlıkların maddi
yetersizliklerden ve ulaşım
sorunlarından dolayı oldu-
ğunu fark e�ik. Ekiplerimiz
öğrencileri takibe aldı, tek tek
aileleri ziyaret e�i. Okula
devam etmeme sebepleri öğ-
renildi, gerekli çözümler
oluşturuldu ve öğrencilerimi-
zin eğitimle tekrar buluşması
sağlandı. Bazı öğrencilerimi-
zin de il dışında olduğunu
tespit e�ik. Hangi şehirde ya-
şadığını öğrendik ve gerekli
yazışmalarla öğrencilerin ya-
şadıkları şehirde okullarına
devam e�irilmesi konusunda
gereğinin yapılmasını rica
e�ik. Böylece birçok öğrenci-
mizin okula devamını sağla-
dık."

"Kalan öğrencilerimizi
de okula kazandıracağız"
Saray İlçe Milli Eğitim

Müdürü Umut Bartın ise de-
vamsızlık yapan tüm öğren-
cilere ulaşıncaya kadar
çalışmalarının devam edece-
ğini söyledi.

Zilan ve Şehriban'ı eği-
time kazandırdıklarını anla-
tan Bartın, "Velilerin okula
gönderme talebine rağmen
öğrencilerimiz gelmek iste-
miyordu. Biz de öğrencileri-
mizle görüşerek okula
gelmelerini sağladık. Bundan
sonra da devamsız öğrencile-
rimizi okula kazandırmak
için ziyaretlerimize devam
edeceğiz. Şu ana kadar 178
öğrencimizi okula kazandır-
dık, 8 öğrencimiz kaldı. On-
ları da inşallah eğitime
kazandıracağız." değerlendir-
mesinde bulundu.

Kaynak: AA

Şehriban ve Zilan'ı yeniden
eğitime kazandırdı

Mersin'in Tarsus
ilçesinde iki katlı ev
yanarak kullanıla-
maz hale geldi.

Alınan bilgiye
göre, İlçeye bağlı
Çukurbağ Mahal-
lesi Aspava sokak
üzerindeki evde
meydana geldi.

Gece saatlerinde
henüz bilinmeyen
bir nedenle 2 katlı
boş olan evde yan-
gın çıktı. Yangını
fark eden çevre sa-
kinleri durumu 112
Acil Komuta Mer-
kezine bildirdi. Böl-
geye sevk edilen

Mersin ve Adana
Büyükşehir Beledi-
yesi itfaiye ile
orman ekipleri mü-
dahale ederek sön-
dürdü.

Yangında maddi
hasar meydana
geldi.

Kaynak: İHA

İki katlı ev yanarak kullanılamaz hale geldi
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